
Jaarverslag secretaris Dorpscommissie De Waal 2022 

 
Na een periode van 2 jaar waarin vanwege beperkende coronamaatregelen een aantal activiteiten 

niet konden doorgaan of op een laag pitje moesten worden georganiseerd, kwam er in het jaar 2022 

weer meer leven in de brouwerij en konden als vanouds weer veel activiteiten plaatsvinden en taken 

‘normaal’ uitgevoerd worden. In de tien bestuursvergaderingen die in dit verslagjaar werden 

gehouden werden veel onderwerpen besproken, voor een deel aangedragen door dorpsbewoners en 

buitenstaanders.  

 

Overleg met de Gemeente, zowel mondeling als schriftelijk, vormde een vast en belangrijk onderdeel 

van de activiteiten van het bestuur. Mede op onze suggestie werd eind 2021 een contactfunctionaris 

op beleidsniveau voor de dorpscommissies binnen de gemeente aangesteld, in de persoon van 

Marjan Nicolai-Mosk.  Met haar en de andere contactpersonen Jan Kooy en Jabik Kooistra, voor de 

meer praktische en uitvoerende zaken, alsmede met Bert Dennenberg i.v.m. Mooier De Waal en met 

wethouder Remco van de Belt hadden we diverse malen overleg. In de contacten met de Gemeente 

is veel tijd besteed aan:  

 Het parkeerterrein bij het Groenewegje (inmiddels gerealiseerd) + verlichting en de aanleg 

van elektrische laadpalen.  

 Het watertappunt bij de kerk: volgens afspraak en met uiteindelijke goedkeuring van de 

gemeente heeft de dorpscommissie een bordje + icoon: ‘Geen drinkwater’ op de pomp laten 

aanbrengen. De kraan wordt door de dc vóór de winter af- en na de winter aangesloten. 

 Een nieuw convenant met de gemeente, in samenwerking met de andere dorpscommissies.  

 Mooier De Waal: er is een voorlichtingsbijeenkomst geweest met de dorpsbewoners over 

een aangepast plan. Naar aanleiding van die bijeenkomst werd een vervolgbijeenkomst in 

het nieuwe jaar gepland.  

 Vervanging van enkele speeltoestellen in het speeltuintje en mogelijke plaatsing van een of 

meer fitnesstoestellen voor volwassenen. 

 De Gemeente heeft de naambordjes Groeneweggetje en Langewaal vervangen door: 

Groenewegje en Langwaal.  

 

Verdere activiteiten en onderwerpen: 

- Op 1 januari was de traditionele, drukbezochte Nieuwjaarsborrel in het dorpshuis.  

- Het kunstwerk van Ton Kalle bij de kerk, ‘De Bank’ is op 29 oktober feestelijk door de 

wethouder onthuld, in het bijzijn van veel belangstellenden en de kunstenaar zelf, met 

daaraan voorafgaande een inleiding door Arthur Oosterbaan. Vervolgens gingen de 

aanwezigen naar de bank in Waalenburg, die eveneens feestelijk werd ingewijd en officieel 

overgedragen aan de Vereniging Natuurmonumenten.  

- De Weelder is driemaal uitgebracht, en blijkt nog steeds een veelgelezen, aantrekkelijk blad. 

Lof voor de redactie: Olga, Anita, Bert en Martine.  

- De Herfstmarkt op 17 oktober werd druk bezocht, was gezellig en een succes. N.a.v. de 

evaluatie werd besloten de herfstmarkt volgend jaar te houden van 11-14.00 uur (i.p.v. 15.00 

uur). De aanvraag voor zondag 22 oktober 2023 ingediend en is goedgekeurd. 

- Er zijn veel berichten geplaatst en verwerkt op de website, die met expertise wordt beheerd 

door vrijwilligers Ton en Joke.  

- Maandelijks is door vrijwilligers het oud papier opgehaald. 

- Op 14 april werd de Algemene Ledenvergadering gehouden. 

- De meijerblis + BBQ: goed georganiseerd, ongeveer 40 Waalders aanwezig bij de BBQ. 



- Aanpassen en afronding huishoudelijk reglement (na goedkeuring ALV). 

- 1e Paasdag paaseieren zoeken: georganiseerd samen met o.a. Simone. Vrolijke happening, 

veel kinderen en kleinkinderen. 

- Het bestuur heeft kennis gemaakt en overleg gehad met de nieuwe voorzitter van de 

Stichting Waelstee, Jan Beijert, en een rondleiding door het museum gekregen. Van beide 

zijden werd uitgesproken dat een goede en prettige samenwerking van groot belang is. 

- In het kader van ‘Verrijk je buurt’ organiseerde een groepje Waalders onder auspiciën van en 

met geld van het Texelfonds op 3 september de zgn DorpsWaaltijd, in combinatie met een 

bezoek aan de Open Voedseltuin van Loes. Veel Waalders leverden bijdragen in de vorm van 

lekkere gerechten. Veel aanwezigen, uitstekende stemming. 

- Er is een initiatief ontstaan om het Groenewegje te laten restaureren, mogelijk in combinatie 

met enkele wandelpaden. 

- De Atletiekvereniging heeft met de hulp van vele vrijwilligers uit De Waal de Halve Marathon 

georganiseerd.  

- De Sinterklaasviering op 27 november in het Dorpshuis was een vrolijk, genoeglijk feest. Veel 

kinderen, leuke cadeautjes en de ‘Pietenband’ verhoogde de feestvreugde. 

- Ouwe Sunder: er speulden een viertal groepjes op straat en daarna in het dorpshuis, waar 

een geanimeerde ‘nazit’ was. Besloten werd dat de wisselbeker voortaan De Klaas Bruining 

Wisselbeker zal heten.   

- Rond de kerstdagen zijn kerstcakes rondgebracht voor vrijwilligers en kwetsbare Waalders.  

- Met Simone is regelmatig overleg geweest. Veel dank aan haar voor haar onmisbare aandeel 

in vele activiteiten in en rond het dorpshuis voor de Waalders en anderen. 

 

Bij veel van de dorpsactiviteiten is de hulp van vrijwilligers onontbeerlijk. Veel Waalders zetten zich 

voor het dorp in. Ook vanaf deze plaats: heel hartelijk dank!  

 

 

De Waal, 24 april 2022 

Lida Wels, secretaris 

 


